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Protokół Nr XLI/17 
 

SESJI RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 30 listopada 2017 roku 
 
 

1. Otwarcie nastąpiło o godz. 1305, zamknięcie o godz.1520. 

Na posiedzeniu podjęto 7 uchwał od Nr XLI/239/17 do Nr XLI/245/17. 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 

3. Piotr Zwaliński – Wójt Gminy Dąbrówno 

4. Dorota Szczurowska – Zastępca Wójta Gminy Dąbrówno 

5. Joanna Żarczyńska – Skarbnik Gminy 

6. Mariola Niedoba – Pełnomocnik Wójta ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 

7. Marcin Ignatowski – Radca Prawny 
 
 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński powitał zebranych, odczytał proponowany 

porządek  obrad.  W  posiedzeniu  uczestniczyło  9  Radnych  na  15  osobowy  skład  Rady,  

w związku z czym obrady były prawomocne. 

Przewodniczący złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

przyjęcia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego do projektu partnerskiego 

„Zanim będzie za późno”, współfinasowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego 2014 – 

2020. Poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 

za – 9 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
 
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego do projektu 

partnerskiego „Zanim będzie za późno”, współfinasowanego ze środków Unii 

Europejskiej w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego 2014 – 2020, 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówno na lata 2017 – 

2030, 

c) zmian w budżecie Gminy Dąbrówno na 2017 r., 

d) przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówno z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz innymi podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018, 

e) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Dąbrówno na lata   2017 

– 2020, 

f) sprzedaży nieruchomości gminnej niezabudowanej, położonej w miejscowości 

Tułodziad,  gmina Dąbrówno, 

g) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dąbrówno na rok 2018. 

4. Przyjęcie sprawozdań z : 

• Pracy  Pełnomocnika   Wójta  ds.  Rozwiązywania  Problemów    Alkoholowych 

i Narkomani za 2017 rok, 

• Działalności  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych za 

rok 2017. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

6. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 
 
 
Z-ca Wójta Pani Dorota Szczurowska omówiła założenia projektu partnerskiego „Zanim 

będzie  za  późno.”  W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodniczący  Rady  odczytał  uchwałę 

i poddał ją pod głosowanie. 
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Głosowanie: 

za – 9 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
 
 
Uchwała Nr XLI/239/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
 
Ad. 3b) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówno 

na lata 2017 – 2030. 

Skarbnik Gminy Pani Joanna Żarczyńska przedstawiła projekt uchwały dotyczący 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na  lata  2017  –  2030.  Uzasadnienie  stanowi  załącznik 

nr  5 do protokołu. 

Zmiana składu Rady z 9 na 10. Na obrady przybył Pan Michał Mielczarek. 

Radny Rady Gminy Dąbrówno Pan Marek Zalewski zwrócił uwagę na różnicę 

w wynagrodzeniach w kwocie 85 000,00 zł. Pani Skarbnik oznajmiła, ze różnica ta jest 

związana  ze  zmianami  wprowadzanymi  w  jednostkach  oświatowych   chodzi  tu  m.in.      

o przekształcenie Publicznego Gimnazjum w Dąbrównie w ośmioletnią Szkołę Podstawową. 

W związku z brakiem uwag do niniejszej uchwały, przed przystąpieniem do głosowania, 

Przewodniczący Rady powołał się na zapis w Statucie Gminy Dąbrówno mówiący o tym, że 

nie ma potrzeby odczytywania uchwał, które zostały dostarczone Radnym we wcześniejszym 

terminie. Zarządził głosowanie w sprawie nieodczytywania niniejszych uchwał. 

Głosowanie: 

za – 10 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 
 
Kontynuując Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

za – 10 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
 
 
Uchwała Nr XLI/240/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad.  3c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrówno na 2017 rok. 

Skarbnik  Gminy  Joanna   Żarczyńska   przedstawiła   projekt   uchwały   dotyczący   zmian 

w budżecie gminy na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Radny Pan Marek Zalewski zwrócił się do Pani Skarbnik z pytaniem, dlaczego w budżecie 

występują dwa razy wydatki związane z zakupem materiałów i energii? 

W odpowiedzi, Pani Skarbnik poinformowała Pana Radnego, że taki zapis wynika z istnienia 

rozdziałów i zawartych w każdym rozdziale paragrafów. Zakup wspomnianych materiałów     

i energii jest wpisywany kwotowo indywidualnie do każdego rozdziału. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

za – 10 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
 
 
Uchwała Nr XLI/241/17 została przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8  do  

protokołu. 

 
Ad.  3d)  w   sprawie  przyjęcia   rocznego  programu   współpracy  Gminy  Dąbrówno    

z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 

ustawy   z   dnia   24   kwietnia   2003   roku   o   działalności   pożytku   publicznego         

i o wolontariacie na rok 2018. 

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska przedstawiła projekt uchwały. Uzasadnienie 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Pani Dorota Szczurowska poinformowała, że m.in. 

zaplanowane są środki na stypendia dla młodzieży oraz dowóz dzieci do Ośrodka 

Rewalidacyjnego. Kontynuując dodała, że projekt uchwały był przedmiotem konsultacji 

społecznych. Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Przewodniczący poddał uchwałę pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

za – 10 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
 
 
Uchwała Nr XLI/242/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 
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Ad.  3e)  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Opieki  nad  Zabytkami     Gminy 

Dąbrówno na lata 2017 – 2020. 

Z-ca Wójta Pani Dorota Szczurowska przedstawiła projekt uchwały. Uzasadnienie stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. Pani Dorota Szczurowska poinformowała, że program został 

opracowany w związku z utratą ważności poprzedniego programu. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

za – 10 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
 
 
Uchwała Nr XLI/243/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 
Ad. 3f) w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej niezabudowanej, położonej w 

miejscowości Tułodziad, gmina Dąbrówno. 

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Janusz Szraga poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu Komisji Budownictwa w dniu 24.11.2017 r., podczas której 

ustalono, że decyzja zostanie podjęta po przeprowadzonym spotkaniu z mieszkańcami 

Tułodziadu. Spotkanie z mieszkańcami nie odbyło się, ale zaczerpnięto informacji od 

mieszkańców Tułodziadu. Nikt nie wniósł uwag i sprzeciwu w sprawie sprzedaży 

nieruchomości. Radni obecni na posiedzeniu również nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

za – 10 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
 
 
Uchwała Nr XLI/244/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 
Ad. 3g) w sprawie przyjęcia Gminnego Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  Narkomanii  w  Gminie  Dąbrówno  

na rok 2018. 
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Pełnomocnik Wójta ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii Pani 

Mariola Niedoba  przedstawiła główne cele i zadania programu. 

Zwróciła szczególną uwagę na wzrastającą wartość sprzedaży alkoholu w Gminie Dąbrówno. 

Informacje te wskazują na główny problem mieszkańców, jakim jest znaczny wzrost spożycia 

alkoholu. 

Zmiana składu Rady z 10 na 11. Na obrady przybyła Pani Genowefa Szczepańska. 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie 

Głosowanie: 

za – 10 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 1 głos 
 
 
Uchwała Nr XLI/245/17 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 
Ad.4. Przyjęcie sprawozdań z Pracy Pełnomocnika Wójta ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2017 rok oraz działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Pełnomocnik Wójta ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii Pani 

Niedoba przedstawiła działania podjęte w celu zwalczania problemów alkoholowych, które 

zostały zrealizowane w roku 2017. Zwróciła uwagę, iż sprawozdanie to obejmuje również 

działania podejmowane przez byłego Pełnomocnika - Panią Agnieszkę Przybylską. 

Poinformowała, o pracy Komisji, omówiła budżet, zgodnie z ustalonym preliminarzem 

wydatków na rok 2017. 

Pani Mariola Niedoba odpowiadała na zadawane pytania. 

Pan Piotr Zwaliński- Wójt Gminy Dąbrówno opowiedział o zorganizowanej w dniu 

29.11.2017 r. przez Dom Odzyskanych dla Życia – Markot „Giełdzie Pracy”, na którą zostali 

zaproszeni przedsiębiorcy wyrażający chęć zatrudnienia nowych pracowników. W „Giełdzie 

Pracy” uczestniczył także pracownik Powiatowego Urzędu Pracy. Na spotkaniu zachęcano do 

podejmowania pracy i proponowano zatrudnienie. 

Pan Wójt podkreślił, że większość osób biorących udział w projekcie  nie wyrażała chęci   do 

podjęcia zatrudnienia. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący poddał sprawozdanie pod głosowanie. 
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Głosowanie: 

za – 11 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
 
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 
 
Ad. 5.  Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

Obecni na posiedzeniu Radni nie wnieśli uwag do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy 

Dąbrówno zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

za - 8 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 3 głosy 
 
 
Protokół z XXXIX Sesji Rady Gminy Dąbrówno został przyjęty większością głosów. 

 
 
Ad. 6. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy. 

Radni Rady Gminy Dąbrówno nie wnieśli żadnych interpretacji i wniosków. 
 

Przerwa 10 min. 
 
Ad. 7. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno odczytał opinię prawną Kancelarii Radcy 

Prawnego Pana Marcina Ignatowskiego, dotycząca procedury rozpatrywania skargi na 

działalność Wójta, opinia stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Dąbrówno Pani Jadwiga Wańkowicz odczytała pismo- 

skargę na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w  Dąbrównie 

Panią Marzenę Marchlewską, wniesioną   przez Pana , pismo stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

Stanowisko w sprawie skargi na działalność Kierownika GOPS w Dąbrównie zajął  

Pan Piotr Zwaliński. Pan Wójt określił skargę jako „kuriozalną”. Po krótce wyjaśnił, że 

kontaktował się w tej sprawie z pracownikiem Urzędu Gminy Grunwald. Gmina Grunwald 

również będzie rozważać sytuację, dlaczego płacone jest 5,50 zł za obiad dla Punktu 

Przedszkolnego w Stębarku, a nie 4,00 zł jak dla wszystkich szkół. 
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Pan Wójt poinformował, że Gmina Dąbrówno finansuje posiłki dla dzieci w kwocie 

3,75 zł., która została wynegocjowana przez GOPS w Dąbrównie w zapytaniach ofertowych 

na dostarczanie obiadów do szkół. 

Pan Wójt wyraził swoją opinię, że nie rozpatrywałby tej skargi. Podkreślił również, że zarzut 

Pana dot.  nie  wystosowania  odpowiedzi  na  Jego  pismo  jest  niesłuszny, 

ponieważ Pan  otrzymał odpowiedź  na w/w pismo. 

Następnie głos w tej sprawie zajęła Pani Dorota Szczurowska, która nawiązała do 

polityki socjalnej w kraju. Zwróciła uwagę, iż otrzymywane świadczenia 500+ są 

świadczeniami, które rodzic powinien wykorzystać na dziecko – na jego edukację, 

wyżywienie itp. Uważa, że rodzice nie zrezygnują z uczęszczania ich dzieci do punktu 

przedszkolnego z powodu dopłaty 35 zł. miesięcznie. Podkreśliła, że Gmina finansuje posiłki 

dla dzieci, ale jednocześnie chciałaby, żeby rodzice także wsparli te przedsięwzięcie. 

Pani Dorota Szczurowska wspomniała również, że wkrótce powstanie Małe Wielkie 

Przedszkole w Dąbrównie i dzieci uczęszczające do Stębarku będą mogły uczęszczać do 

gminnego przedszkola, gdzie wszyscy będą równo traktowani. 

W związku z pytaniem Pani Radnej Genowefy Szczepańskiej, dot. podstawy ustalania 

ceny obiadu Pan Wójt, poinformował, że cena ta została ustalana na podstawie otrzymanych 

ofert na dostarczanie posiłków do szkół z terenu Gminy Dąbrówno. Kontynuując dodał, że 

kwota 3,75 zł za posiłek obowiązuje na terenie całej gminy. Reasumując Pan Wójt podkreślił, 

że dopłata w kwocie 35 zł za posiłek  nie jest kwotą wygórowaną. 

Pani Dorota Szczurowska dodała, że przyznawanie wszelkich świadczeń przez GOPS 

odbywa się na postawie złożonych wniosków. Pan Wójt dopowiedział, iż decyzje w sprawie 

przyznania dofinansowania posiłków zostały wydane we wrześniu br. i żaden z rodziców nie 

zgłaszał zastrzeżeń do wysokości przyznanej kwoty dofinansowania, ani nie odwołał się od 

decyzji. 

Radca Prawny Pan Marcin Ignatowski zaznaczył, iż opinia, w której zawarta została 

procedura rozpatrywania skargi na działalność Wójta dotyczy również kierowników innych 

jednostek organizacyjnych. 

Pani Genowefa Szczepańska zaproponowała, aby strony, których dotyczy skarga, spotkały się 

i  doszły  do  konsensusu.  Pani  Dorota  Szczurowska  nadmieniła,  iż  Kierownik  GOPS      

w Dąbrównie Pani Marzena Marchlewska nie mogła uczestniczyć w posiedzeniu sesji, 

ponieważ uczestniczy w szkoleniu, które zostało już opłacone. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że skarga na działalność Kierownika 

GOPS w Dąbrównie zostaje odłożona na najbliższą sesję. 

Zmiana składu Rady z 11 na 10. Obrady opuścił Pan Janusz Szraga. 
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Kolejne  pismo  wpłynęło  z  Warmińsko  –  Mazurskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  

w sprawie udzielenia informacji na temat rozpatrzenia przez Radę Gminy Dąbrówno skargi  

na działalność Wójta Gminy Dąbrówno. Pismo stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował wszystkich obecnych, iż odpowiedź na w/w pismo 

została sporządzona przez Radcę Prawnego, po czym ją odczytał. Pismo stanowi załącznik   

nr 19 do protokołu. 

Nikt z Radnych Rady Gminy Dąbrówno nie wniósł zastrzeżeń do przygotowanego pisma 

przez Radcę Prawnego. 

Następnie,  na  prośbę  Pana  Wójta,  zostało  odczytane  pismo   nadesłane   przez 

GEO – PRI Sp. z o.o. Usługi i roboty inżynierskie, stanowiące załącznik nr 20 do protokołu. 

Pismo omówiła Pani Skarbnik. Poinformowała, że opłata eksploatacyjna dla tej firmy wynosi 

41 000,00 zł. Opłata do tej pory nie została uregulowana. Nadmieniła, iż wiele razy Prezes 

Zarządu Spółki obiecywał, iż ureguluje zadłużenie. W związku z brakiem płatności Gmina 

podjęła  postępowanie  egzekucyjne.  W  wspomnianym  piśmie  firma  zwróciła  się  z prośbą 

o wycofanie egzekucji, Pani Skarbnik poinformowała, że jeżeli Gmina dokonałaby tej 

czynności, musiałaby ponieść koszty egzekucyjne w wysokości  2 400,00 zł. 

Pan Wójt dodał, że w/w pismo stanowi jedynie przykład zadłużenia, gdyż ogólne 

zadłużenie to setki tysięcy złotych. Wyjaśnił, że Gmina potrzebuje gotówki i będzie wyrażała 

zgody na regulowanie zadłużenia poprzez zamianę na ekwiwalent, np. w postaci  

przekazanego gminie żwiru do remontu drogi. 

Pani Skarbnik przedstawiła zadłużenie Gminy z tytułu podatków na dzień 16.11.2017    r., 

z którego wynika, że zadłużenie wynosi (za rok 2017): 

 776 000,00 - podatek od nieruchomości od osób prawnych, 

 510 000,00 – podatek od nieruchomości od osób fizycznych. 

Pan Wójt poinformował, że zadłużenie za wodę w porównaniu z rokiem ubiegłym  

zmniejszyło się - za rok 2017 zadłużenie to wynosi 69 000,00 zł w stosunku do planu na cały 

rok. Osobom, które nie regulują płatności za wodę, wysyłane są pisma, montowane są 

ograniczniki przepływu wody i działania te w dużym stopniu przyczyniają się  do 

zmniejszania zadłużenia. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska zwróciła się z pytaniem, skąd wynika kwota 

zadłużenia podatku od nieruchomości od osób prawnych? 

Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że chodzi  o zaległy podatek  od  firmy „Jaki”,  oraz byłego 

„Zakładu Mięsnego Matczak”. 

W  związku z  brakiem  pytań,  Pan  Andrzej  Krzemiński  odczytał  pismo skierowane 

przez Wójta Gminy Dąbrówno do Przewodniczącego Rady. 
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Pismo stanowi załącznik  nr 21 do protokołu. 

Pan   Przewodniczący    wyjaśnił,    iż    przeprowadził    rozmowę    w    tej    sprawie 

z Radnym Panem Markiem Zalewskim, który zobowiązał się do złożenia rezygnacji z funkcji 

członka Komisji Budżetu, Planowania, Inicjatyw Gospodarczych oraz Rolnictwa Rady Gminy 

Dąbrówno. 

Następnie Przewodniczący odczytał prośbę Rady Rodziców przy Publicznej Szkole 

Podstawowej w Dąbrównie o wsparcie finansowe akcji „Paczka dla każdego” i zachęcił do 

dokonywania wpłat na Rzecz Rady Rodziców. Pismo stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Pan Andrzej Krzemiński udzielił głosu Sołtysom. Jako pierwszy z zapytaniem do Pana 

Wójta zwrócił się Sołtys Okrągłego, dlaczego nadal do tej pory nie zostały umieszczone 

pojemniki na segregację śmieci w Okrągłym? 

Pan Wójt poinformował, iż zostało skierowane pismo do Związku Gmin „Czyste 

Środowisko”, w sprawie umieszczenia pojemników na segregację śmieci. Przekazał, iż gmina 

dysponuje listą miejscowości, w których powinny być umiejscowione te pojemniki i niestety 

miejscowość Okrągłe nie znajduje się na tej liście. Nadmienił, iż został przyjęty regulamin 

odbioru nieczystości, który wskazuje na odbiór tych nieczystości „u źródła”. 

Do Wójta z prośbą zwróciła się Sołtys Elgnowa Pani Jadwiga Jarzembowska. Prośba 

dotyczyła umieszczenia pojemnika PCK na odzież w jej sołectwie. Pan Wójt poinformował, 

że zostanie skierowane pismo do PCK z niniejszą prośbą. 

Następnie z pytaniem do Pana Wójta zwrócił się Radny Pan Marek Zalewski, czy 

została powołana Komisja Mieszkaniowa? 

Pan Piotr Zwaliński poprosił Radnych o desygnowanie kandydatów, reprezentantów do 

Komisji Mieszkaniowej. 

Radny Pan Piotr Sztymelski poprosił, by nie brać pod uwagę jego kandydatury przy 

wyłanianiu członków komisji. 

Radna  Pani  Joanna  Kaźmierska  zaproponowała  kandydaturę  Radnej  Pani  Marioli 

Kilian. Radna wyraziła zgodę. 

Pan  Marek  Zalewski  zwrócił  się  do  Pana  Wójta,  czy  zostały   podjęte  działania 

w sprawie drogi w Saminie? Zwrócił uwagę, iż Gmina ma bezpośredni dostęp do kruszywa. 

Pan Wójt poinformował, że kruszywo z kopalni Samin nie nadaje się do remontu dróg, 

gdyż zawiera dużą  domieszkę  gliny.  Pozyskanie  tego  materiału  jest  możliwe  z  kopalni  

w Marcinkowie. Obecnie, ze względu na remont drogi w Elgnowie i Okrągłym  oraz  

przyłącza  wodociągowego,  nie  ma  wolnego  sprzętu  do  przywiezienia  kruszywa.   

Zmiana stanu Rady z 10 na 9. Radę opuścił Pan Ryszard Sołobodowski. 
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Pan Marek Zalewski poinformował o ściekach, które przedostają się do jeziora 

Piekiełko i zwrócił się z prośbą o załatwienie tego problemu. 

Wójt zapewnił, że sprawę tę przekaże pracownikowi. 

Radny zwrócił uwagę na to, iż Radni nie otrzymali informacji o pracy Wójta Gminy 

Dąbrówno w okresie międzysesyjnym. Wójt zobowiązał się, że taką informację przedłoży     

w grudniu. 

Sołtys Dąbrówna Pani Łucja Rucińska zapytała Pana Wójta, co z funduszem sołeckim, 

czy dalej jest wstrzymany? 

Odpowiedzi na to pytanie udzieliła Pani Skarbnik informując, iż fundusz będzie 

realizowany w miarę przypływu środków na konto. 

Pan Przewodniczący, powrócił  do  tematu  Komisji  Mieszkaniowej.  Poinformował, 

iż Pan Janusz Szraga wyraził zgodę na objęcie funkcji członka komisji. 

Pan Przewodniczący zarządził głosowanie: Czy Państwo Radni zgadzają się, aby Radę 

Gminy Dąbrówno reprezentowali Pani Radna Mariola Kilian i Pan Radny Janusz Szraga? 

Głosowanie: 

za - 9 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 
 
 
Rada Gminy Dąbrówno jednogłośnie desygnowała swoich przedstawicieli do Komisji 

Mieszkaniowej. 

 
Po   zakończonej   dyskusji   i   wyczerpaniu   porządku   obrad   Przewodniczący    zakończył 

posiedzenie XLI Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała: 
/-/ Marta Dembkowska 

 

Zatwierdził: 
PRZEWODNICZĄCY 

RADY GMINY DĄBRÓWNO 
 /-/ Andrzej Krzemiński 
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